
 

  

MØTEREFERAT  
 

MEDLEMSMØTE  
Sted: Kommunegården, rom IC4 -  Kunnskapshjørnet ved kantinen 
Tid:  Rett etter årsmøtet  

 
Kopi av referat: 

Styret, øvrige kormedlemmer, dirigent  
 
Info mottatt etter styremøtet er medtatt i kursiv 

Agenda  

• Om oss, medlemmer. Program for vår/høst gjennomgås og diskuteres 

• Kurs 24 

• Digitalt kor 

• Kortur? 

• Annet 

Saker  

 
Om oss: 

• Inntaksstopp sopraner og alter inntil videre, evt. kunne vurdere yngre som vil inn. 

• Det er en del som ønsker stemmeprøver. Dirigent vurderer behov, samt plassering i koret. Arild 
snakker med Rebekka.  

• Kurs i sangteknikk vurderes til høsten. 
 
 Digitalt kor:  

• Arild informerte om hjemmeside og musescore 

• Hjemmesiden vil brukes mer aktivt framover 

• Ønsker 1 til 2 frivillige fra koret som kan hjelpe til å legge inn Om oss på hjemmesiden 
.arrangementer, bilder, etc. Lisbeth melder at hun vil kunne hjelpe til. 

 
Program vår-24 og høst-24: 

• Sendt til alle.  

• Byfesten 24-27.august: Positiv til deltakelse, usikkert hvor i Sandvika det er best å opptre.  

• Lunsjkonsert i kommunegården før jul Ja også til Lunsjkonsert i kommunegården før jul. 
 

Repertoar:  
Noen ønsker en mer langsiktig plan med oversikt over repertoar, i tillegg til sanger planer som ligger i 
kalender for hver øvelse og listet opp under dato for førstkommende konsert(er)  
 
Kortur 2025:  

• Arild presenterte foreløpige rammer og ca pris for tur til Island. (se siste del av presentasjon fra års- 
og medlemsmøtet) 

• Påmelding og bestilling av fly og hotell må skje ca. 1 år i forveien, pga kapasitet og priser.  

• Det vil ikke være penger i korkassen til å sponse den enkelte deltaker i 2025. Må regne med 10-
12000 kr for 3 netter, enkeltrom og mat kommer i tillegg.  

• Rebekka har mange kontakter og kan hjelpe til med program. 

• Færøyene er alternativ sjekket ut som et alternativ. Turoperatør Travelmaker anslår med forbehold 
at tilsvarende tur hit koster ca 8-10.000 kr.,  dvs ca 2000 kr rimeligere.  

• Ved håndsopprekning var 19 av 23 medlemmer til stede (noen hadde gått) positive til å arbeide 
videre med Island, 1 trakk seg i etterkant. 

 
Referat: Ingunn 

                   Møtedato: 13.02.2024 
                        Sted: Kommunegården 
 

 


